
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 8/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 237/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
« Εγκριση μετάβασης επίσημης αντιπροσωπείας και 
χορευτικού συγκρ/τος του Δήμου στο Καζανλάκ 
Βουλγαρίας και μετάκληση αντιπροσωπείας του Δήμου 
Καζανλάκ». 

 
      Σήμερα 12 Μαϊου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 8-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Κ. Κόλβατζης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ. Αδάμου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Ε. Παναγιωτίδης   
4. Κ. Βαφείδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα    
5. Α.  Δελαβερίδης     
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης     
8. Κ. Πουλασουχίδης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Μαρκούλης     
12. Α. Καραντουμάνης  
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 226/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης προσήλθε ο κ.Β.Τσίλης. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’αριθ. 232/97 απόφ.προσήλθε 
16. Χ. Παπαγεωργίου ο κ.Γ.Μπαλτζής. 
17. Β. Τσίλης Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’ αριθ.   233/97     απόφ. 
18. Γ. Χιονίδης αποχώρησε ο κ. Α.Μαρκούλης. 
19. Δ. Ζαμάνης Κατά     τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.   234/97   απόφασης 
20. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ.Δ. Ζαμάνης. 
21. Π. Αγαθαγγελίδης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   235/97 απόφασης 

   αποχώρησαν  οι   κ.  κ.  Λ.  Τάκης,  Χ.    Παπαγεωργίου 
   και Γ.Μπαλτζής. 
   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  238/97   απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Ι.  Κουρουζίδης,   Α. Δελαβερίδης, 
   Π.Καρασαββίδου και Β.Τσίλης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-5-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Με επιστολή του ο Διευθυντής της Οργανωτικής Επιτροπής του 
Φεστιβάλ παραδοσιακών χορών του Καζανλάκ Βουλγαρίας κ. Hr.Stoyanov μας καλεί 
να συμμετάσχουμε στο 4ο Διεθνές Φεστιβάλ Παραδοσιακών Χορών που θα 
πραγματοποιηθεί από τις 4 μέχρι 9 Ιουνίου 1997. 
 Ολα τα έξοδα (φαγητό, κατάλυμα, μεταφορά) αυτών που θα συμμετάσχουν 
θα πληρωθούν από τους διοργανωτές. Οι συμμετέχοντες που θα χρησιμοποιήσουν 
δικά τους οχήματα θα αποζημιωθούν με τα έξοδα κίνησης αποκλειστικά για τις 
μετακινήσεις που θα πραγματοποιήσουν στο διάστημα των εκδηλώσεων στην 
περιοχή Βουλγαρίας. Νοσοκομειακή περίθαλψη κατά τη διάρκεια του Φεστιβάλ θα 
υπάρξει με έξοδα της οργανωτικής επιτροπής. 
 Με επιστολή του ο Δήμαρχος Καζανλάκ ευχαριστεί το Δήμο μας για την 
αποστολή ανθρωπιστικής βοήθειας στην αδελφοποιημένη πόλη, μας προσκαλεί στην 
καθιερωμένη γιορτή των Ρόδων (αρχές Ιουνίου 1997) και εκδηλώνει πρόθεση 
συνέχισης των σχέσεων μεταξύ των δύο πόλεων. 
 Υστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει για την 
κατ’ αρχήν: α) έγκριση ή μη συμμετοχής του Δήμου μας στη γιορτή των Ρόδων, 
β)έγκριση ή μη συνέχισης των σχέσεων αδελφοποίησης με το Δήμο του Καζανλάκ 
(με αντίστοιχη ανανέωση των προγραμμάτων ανταλλαγών) και γ) τη συμμετοχή του 
Δήμου μας στις πιο πάνω εκδηλώσεις. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης: Υπάρχει μία πρόταση να συμμετάσχουμε στη γιορτή των Ρόδων 
που είναι 6-8 Ιουνίου. Πρέπει να πάρουμε κατ’ αρχήν απόφαση για να μεταβεί 
επίσημη αντιπροσωπεία του Δήμου. Η αντιπροσωπεία πρέπει να είναι τριμελής συν 
τον οδηγό (ένα Ι.Χ αυτ/το). Αν είναι δυνατόν να ορισθούν και τα μέλη διότι η 
ημερομηνία είναι πολύ κοντά. Επίσης μας ζητούν κι’ ένα χορευτικό συγκρότημα για 
να συμμετάσχει στο Φεστιβάλ χορού που γίνεται εκεί. Η πρόταση έχει διαβιβαστεί 
στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ . Εάν υπάρξει απάντηση, διότι αυτόν τον καιρό είναι δύσκολο για 
τους μαθητές ,καλώς, αν δεν υπάρξει θ’ απευθυνθούμε και στους συλλόγους της 
πόλης μας. 
 Πρόεδρος: Για το θέμα των σχέσεων, θα παρακαλούσα να μην πάρουμε 
απόφαση. Δεσμεύομαι ότι στο επόμενο Δ.Σ θα το συζητήσουμε αφού στείλουμε το 
θέμα στην αρμόδια επιτροπή. 
 Ποτουρίδης: Πρέπει να υπάρχει μία κατ’ αρχήν απάντηση για το αν 
ενδιαφερόμαστε να συζητήσουμε για την αναθέρμανση των σχέσεων. 
 Πρόεδρος: Να δεχθούμε λοιπόν να συζητήσουμε το θέμα στο Δ.Σ μετά την 
επιστροφή της αντιπροσωπείας, μέσω της επιτροπής. Ποιοί συνάδελφοι θέλουν να 
πάνε; 
 Χιονίδης:Προτείνω τον κ. Αδαλόγλου. 
 Ποτουρίδης: Πρέπει να είναι ένας Αντιδήμαρχος. Εγώ ήμουνα την 
προηγούμενη φορά. 
 Πρόεδρος: Να συμφωνήσουμε να είναι ο αντιδήμαρχος κ. Πουλασουχίδης, 
ένας από την παράταξη του κ. Παναγιωτίδη και ο κ. Αδαλόγλου. Κε Σοφιανίδη 
θέλετε να πάτε; 
 Σοφιανίδης: Ναι. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα ; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 



 Πρόεδρος: Τα μέλη της αντιπροσωπείας που θα μεταβούν στο Καζανλάκ θα 
μεταφέρουν τις απόψεις τους στην αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ η οποία στη συνέχεια 
θα εισηγηθεί στο συμβούλιο την αναθέρμανση ή όχι των σχέσεών μας με την 
αδελφοποιημένη πόλη του Καζανλάκ. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 8-5-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Τα από 9-5-97 και 2-5-97 έγγραφα των Δημάρχου Καζανλάκ και του δ/ντή 
Οργανωτικής Επιτροπής του 4ου Διεθνούς Φεστιβάλ Παραδοσιακών Χορών του 
Καζανλάκ αντίστοιχα. 
3.- Την ανάγκη μετάβασης επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου στο Καζανλάκ 
Βουλγαρίας και μετάκλησης αντιπροσωπείας του Καζανλάκ για την προώθηση των 
σχέσεων αδελφοποίησής μας και τη συμμετοχή του Δήμου στην γιορτή των Ρόδων. 
4.- Την ανάγκη συμμετοχής της ΔΕΤΟΠΟΚΑ Δήμου Βέροιας στις εκδηλώσεις του 
4ου Φεστιβάλ Παραδοσιακών χορών, που πραγματοποιείται στο Καζανλάκ 
Βουλγαρίας,με παραδοσιακό χορευτικό συγκρότημα. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 
    Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη μετάβαση επίσημης τριμελούς αντιπροσωπείας του Δήμου στο 
Καζανλάκ της Βουλγαρίας αποτελουμένη από τον αντιδήμαρχο κ. Κων/νο 
Πουλασουχίδη και τους δημοτικούς συμβούλους κ.κ. Ε. Σοφιανίδη και Μ. 
Αδαλόγλου, για να συμμετάσχουν στην καθιερωμένη ΧΧΙV γιορτή των Ρόδων η 
οποία θα γίνει από 6-8 Ιουνίου 1997. 
 Β) Εγκρίνει τη συμμετοχή του Δήμου στις εκδηλώσεις του 4ου Διεθνούς 
Φεστιβάλ Παραδοσιακών Χορών « VALLEY  OF  ROSES 97» που θα 
πραγματοποιηθεί από τις 4-9 Ιουνίου 1997 στο Καζανλάκ της Βουλγαρίας με 
συγκρότημα παραδοσιακού χορού που θα αποστείλλει η  Δημοτική Επιχείρηση 
Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης του Δήμου Βέροιας. 
 Γ) Εγκρίνει τη μετάκληση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Καζανλάκ 
της Βουλγαρίας για να διευρυνθεί η δυνατότητα συνέχισης του προγράμματος 
ανταλλαγών μεταξύ του Δήμου και της αδελφής πόλης Καζανλάκ. 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό  237/ 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ο. Σιδηρόπουλος 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

 Α. Δελαβερίδης Β. Τσίλης 
 Θ. Τέτος Γ. Χιονίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Δ. Ζαμάνης 
 Κ. Πουλασουχίδης Μ. Αδαλόγλου 
 Π. Καρασαββίδου Π. Αγαθαγγελίδης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Α. Μαρκούλης   
 Α. Καραντουμάνης   
     

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 20-5-1997 

        Ο Δήμαρχος  
 
 
 

     ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


